

GoCPS Communications
CPS Schools

Week #4: June 5 - 9

School Web News Post

Headline: CPS High Application Activation Codes Coming This Week

Audience: School Websites

Date: June 6

Beginning this week, 7th grade families will receive the first critical piece of high school application material when we deliver Activation Codes (previously called PINs) to schools. These Activation Codes will be used to create your GoCPS high school application accounts and access your student's high school program eligibility information in August 2017.

This will give you as much as a two month early start on the application process!

從本週開始，7年級學生的家庭將收到第一批的中學申請的激活碼（以前稱為PIN），這激活碼將用於創建您的GoCPS中學申請帳戶，並可於2017年8月得到中學入學的信息，這將給您提供兩個月的早期申請流程！

Activation Codes will be delivered to school counselors between June 8 and June 14, and they will be distributed to students to bring home. Delivery date ranges for Activation Code letters are estimated based on the schedule of the CPS Warehouse and actual delivery dates will vary by school. Please save this Activation Code in an easy-to-find location until August.

激活碼將於6月8日至14日交付給學校教務主任，並將分發給學生帶回家，激活碼的分發每一間學校都有不同，請將此激活碼保存到一個易於找到的位置直到8月。

In the meantime, make sure to visit go.cps.edu and subscribe to the site today! By subscribing, you will receive notices and reminders when key functions of the application process are opened to the public, including a notice in August 2017 to use your Activation Code to create your GoCPS account.

在此期間，請到網站go.cps.edu瀏覽！通過登記，您將收到申請流程的程序和提醒，包括在2017年8月通知，使用您的激活碼來創建您的GoCPS帳戶。

If you have additional questions, please contact Chicago Public Schools at:

如果您還有其他問題，請聯繫芝加哥公立學校：

CPS Office of Access & Enrollment

芝加哥公立學校學生註冊服務部

773-553-2060 | gocps@cps.edu

42 W. Madison St. | Chicago, IL 60602